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Ing Ivan Brož - omluven
Ing. Michd Hajoš'['ä,.",& Ing. Jan Kopinec
Michal Kupec
Bohuslav Mrázek DiS

.ä-% Michal Pokorný
Antonín Zeman

l) program zasedání byl schválen všemi přítomnými členy OZ

" )

2) zapisovatelem byl jmenován p. Kupec
3) ověřovateli zápisu byli schváleni Ing.Kopinec a p.Mrázek DiS
4) Krajský úřäd vypsal dotační program FROM na rozvoj obcí a měst do 5 000

obyvatel.Obec bude podávat žádost na úpravu rnístních komunikací.Byly vybrány
l komunikace, kde je vybudována kandimce a vodov(xl ne& se kanalizace a vodovod

) budovat nebude. Jedná se o ulice Za CihelnoW Na Kalvárii, V Lukách, U Školy, Ke

Kašně, Pod Zámkem, Skalní a K Chotolu. Náklady jsou odhadnuty na 5,2 mil. Kč. Pro
podání žádosti je nutná studie včetně nákladů na akci. Pokud ulice leží na pozemku, který
není ve vlastnictví obce je nutný souhlas vlastníka pozemku. Obec se zavazuje, že se)

bude podílet na spolufinancováni" akce.

, Schváleno všemi při'tomnými členy OZ5) V rámci smlouvy mezi Letištěm Praha a obcemi postiženými provozem letiště Ruzyně
získala obec finanční dar ve výši 815.490,- KČ. Někteří občané rozpoutali debatu ohledně
hlukového pásma, jiní měli názor opačný. Starosta informoval občany o vyhodnocení
průzkumu o stavbě paralelní dráhy, který provádělo Letiště Praha.
Dar přijat všemi ph'tomnými členy OZ.

6) Obec Horoměřice požádala o uhrazení neinvestičních nákladů na provoz mateřské školy.
OZ rozhodlo o uhrazení nákladů pouze za děti v předškolním věku. Náklad na jednoho
žáka je 12.890,- KČ a mat. školku navštěvuje 5 dětí předškolního věku. Obci Horoměřice
bude uhrazena částka 64.450,- Kč.
Schváleno všemi přítomnými členy OZ

7) Společnost Premio Invest s.r.o. nabídla obci dar veřejného osvětlení v hodnotě 140.000,-
KČ. Při diskuzi Ing. Hajoš vznesl názor, že obec by měla převzít všechny sítě najednou
včetně komunikací i VO.
Dar přijat 5-ti hlasy, jeden se hlasování zdržel.

8) Obec Statenice na zasedání 26.5.2008 schválila odkup části pozemků p.č. 441/1 a st. 366
od vlastníka JMX za 1000,-Kč/m2. Při u)racování geometrického plánu pro oddělení
části pozeniků na rozšíření cesty došlo ke zjištění, že společnost JMX je přeplocena do
pozemku parc.č. 445/1. Obec požaduje na rozšíření komunikace 27 m2 a JMX je
přeplocena o 17 m2. Na zasedáni" 16.12.2008 OZ schválilo směnnou smlouvu. Při jednání
se zástupcem JMX požádal o uhrazení rozdílu mezi pozemky. OZ schválilo úhradu
rozdílu pozemků v hodnotě 1000,- KČ.
Schváleno všemi pňtomnými členy OZ

9) Současně starosta vysvětlil revokaci usnesení ze dne 26.5.2008
vypouští věta ,,koupi pozemků p.č. 441 a st.366 od pí. Vítkové
Schváleno všemi pň'tomnými členy OZ

tak, že z usnesení se
za částku 1000,-Kčhn2".
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10) Obec Tuchoměřice požádala o příspěvek ve výši 200.000,- KČ na obnovu zařízení pro
vodojerlľ ze kterého čerpá vodu i část obce Statenice. Jedná se o zvýšení výkonu tlakové
stanice a zvětšení průměru vodovodního potrubí. Příspěvek bude uhrazen po předložení

· roápočtu na akci. Další možností je získání finanční dotace z kraje. Projedná starosta.
OZ bere tyto informace na vědomí

11) Starosta informoval ohledně školky a Il.změně územního plánu. Do konce dubna bude
OZ předložen návrh Il.změny ÚP, projednání a schválení by mělo být do konce června.
Po nabytí právní moci Il.změny ÚP bude obec žádat o vydáni Ur pro stavbu školky tak,
aby nabylo právní moci do konce srpna. Ihned podá žádost o finanční grant z EU. Pro
podání žádosti stačí platné Ur. Do podepsáni' smlouvy musí mít obec platné stavební
povolení. Tyto termíny jsou reálné pokud nedojde k odvolání ve věci IJ.změny ÚPO nebo
vydání Ur pro školku.

12) Starosta informoval občany o probíhání jednání ohledně vydání Ur pro opravu zámku
společností ALFA Praha s.r.o. Při veřejném projednání Ur byly všechny požadavky obce
investorem splněny, což jsou - dům pro seniory,základní škola I.stupeň,"ybudování
plynové pňpojky pro školku a vodovodní přivaděč pro Račana. Do UR se odvolalo OS
VIA MAGNA-předsedkyně pí. Obec na odvolání reagovala dopisem na
Stavební úřád, ve kterém se vyjádřila k jednotlivým bodům odvolání. Dále starosta
předložil snímky stávajícího vodovodního řadu,který byl vybudován v roce 1959.
Stávající vodovodní přivaděč je uložen v soukromých pozemcích ) a

l jeho životnost je na hraně. Občané Račan budou infonnováni dopisem a snímkem stavu
potrubí o tom, že zastupitelstvo jednalo s investorem o přivaděči, ale odvolání VIA
MAGNA o.s.znemožní stavbu nového přivaděče v tomto roce , což má za následek, že
může být snížen tlak a v horních částech Račan nemusí téct voda.Touto skutečností je
ohroženo skoro 120 trvale bydlících obyvatel.

,,) Zapsal: M.Kupec
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l Usnesení
ze zasedání obecního zastupitelstva dne 14.4.2009
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i
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OZ schvaluje :
- program zasedání
- ověřovatele zápisu Ing. Kopince a p.Mrázka DiS
- žádost obce Statenice o dotaci z programu Středočeského kraje-FROM
- spoluňnancování akce z programu FROM
- revokaci usnesení ze dne 26.5.2008
- uhradit částku 10.000,- KČ společnosti JMX v rámci směnné smlouvy
- uhradit část neinvestičních nákladů ve výši 64.450,- KČ obci Horoměřice na provoz MŠ

l přijímá :
- finanční dar ve výši 815 490,- KČ od Letiště Praha
- stavbu VO od společnosti PREMIO

bere na vědomí:
- finanční příspěvek obci Tuchoměřice na tlakovou stanici ve vodojemu

Michal Kupec O»EC Michal Pokorný
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Prezenční listina ze zasedání OZ Statenice konaného
dne 14..4.2009
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Ing. B roZ Ivan

Ing.Hajoš Michal

Ing. Kopinec Jan

Kupec

Mrázek

pokorný

Zeman
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Prězenční listina ze zasedání OZ Statenice konaného dne
14.4.2009

Občané :

Jméno : podpis :

4
. ,,.. .

C
"· ' ' · ,.;i .'

' t' ' ' - .' · ' , .' _"

i":l. -$Ž ,,!}1!',gäS



l , I

ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

které se koná

14.dubna 2009 v 18,00 hodin

v zasedací místnosti obecního úřadu

Program :
l. Schválení programu zasedání
2. jmenování zapisovatele
3. schválení ověřovatelů zápisu
4. dotace z Kraje
5. různé

Michal Pokorný
starosta


